

C € 0085



CERT

# Zertifikat der Leistungsbeständigkeit

0085-CPR-DM0042

Gemäß der Verordnung (EU) Nr. 305/2011 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 2011 (Bauproduktenverordnung - CPR), gilt dieses Zertifikat für das Bauprodukt

## PLUG1; Modelle GC10M; GC01M

Sicherheits-Gassteckdose mit integrierter TAE und Gasströmungswächter, für den häuslichen Gebrauch zum Anschluß von Gasgeräten mit metallenen Gasschlauchleitungen

hergestellt durch

**Maxitrol GmbH & Co. KG**  
Warnstedter Straße 3, D-06502 Thale

und erzeugt in dem Herstellerwerk

**Maxitrol GmbH & Co. KG**  
Warnstedter Straße 3  
D-06502 Thale

Dieses Zertifikat bestätigt, dass alle Vorschriften über die Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit und die Leistungen, beschrieben im Anhang ZA der harmonisierten Norm

**EU 305/2011 (März 2011)**  
**DIN EN 15069 (Juli 2010)**  
**entsprechend System 1**

angewendet wurden und dass die Bauprodukte alle darin vorgeschriebenen Anforderungen erfüllen.  
Dieses Zertifikat gilt ab Ausstellungsdatum solange, wie sich die Festlegungen in der oben angeführten harmonisierten Norm nicht ändern und die Herstellbedingungen im Werk oder in der werkseigenen Produktionskontrolle sich nicht wesentlich verändert haben.

Die Erstaussstellung des Zertifikats erfolgte am 09.02.2021  
Das aktuelle Aktenzeichen lautet 21-0017-GBE

70028-04-A-DE

09.02.2021 Kö A-1/2

Datum, Bearbeiter, Blatt, Leiter der Zertifizierungsstelle  
date, issued by, sheet, head of certification body

DVGW CERT GmbH ist von der DAkkS nach DIN EN ISO/IEC 17065:2013 akkreditierte und von der Deutschen Bundesregierung benannte Stelle für die Zertifizierung von Bauprodukten im Rahmen der EG-Verordnung Nr. 305/2011

DVGW CERT GmbH is accredited by DAkkS according to DIN EN ISO/IEC 17065:2013 and notified by the government of the Federal Republic of Germany for certification of construction products under EC Regulation No.



Deutsche  
Akkreditierungsstelle  
D-ZE-16028-01-04

DVGW CERT GmbH  
Zertifizierungsstelle

Josef-Wirmer-Str. 1-3  
53123 Bonn

Tel. +49 228 91 88 - 888  
Fax +49 228 91 88 - 993

www.dvgw-cert.com  
info@dvgw-cert.com

C € 0085



CERT

# Certificate of constancy of performance

0085-CPR-DM0042

In compliance with the Regulation (EU) No 305/2011 of the European Parliament and of the council of 9 March 2011 (Construction Product Regulation or CPR), this certificate applies to the construction product

## PLUG1; Modelle GC10M; GC01M

*Gas connection socket valve for use with domestic gas appliances fitted with metal hose assemblies with thermal triggered shut off valve and flow control*

produced by

**Maxitrol GmbH & Co. KG**  
**Warnstedter Straße 3, D-06502 Thale**

and produced in the manufacturing plant

**Maxitrol GmbH & Co. KG**  
**Warnstedter Straße 3**  
**D-06502 Thale**

This certificate attests that all provisions concerning the assessment and verification of the constancy of the performance described in the Annex ZA of the standard

**EU 305/2011 (März 2011)**  
**DIN EN 15069 (Juli 2010)**  
**under System 1**

for the performances set out above are applied and that the construction product fulfills all the prescribed requirements for these performances.

This certificate remains valid as long as the test methods and/or the factory production control requirements included in the harmonized standard, used to assess the performance of the declared essential characteristics, do not change, and the construction product, and the manufacturing conditions in the plant are not modified significantly, unless suspended or withdrawn by the product certification body.

The first issue of the certificate was on 09.02.2021  
 The actual application number is 21-0017-GBE

70029-04-A-DE

09.02.2021 Kö A-1/2

*[Signature]*  
 Date, Issued by, Sheet, Head of Certification Body  
 Datum, Bearbeiter, Blatt, Leiter der Zertifizierungsstelle

DVGW CERT GmbH is accredited by DAkkS according to DIN EN ISO/IEC 17065:2013 and notified by the government of the Federal Republic of Germany for certification of construction products under EC Regulation No.

DVGW CERT GmbH ist von der DAkkS nach DIN EN ISO/IEC 17065:2013 akkreditierte und von der Deutschen Bundesregierung benannte Stelle für die Zertifizierung von Bauprodukten im Rahmen der EG-Verordnung Nr. 305/2011



Deutsche  
 Akkreditierungsstelle  
 D-ZE-16028-01-04

DVGW CERT GmbH  
 Zertifizierungsstelle

Josef-Wirmer-Str. 1-3  
 53123 Bonn

Tel. +49 228 91 88 - 888  
 Fax +49 228 91 88 - 993

www.dvgw-cert.com  
 info@dvgw-cert.com